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Interpelacja

Na podstawie art. 21 ust. 9 i 10 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym ( Dz. U. z 2024 r. poz. 107) kieruję interpelację w sprawie rozwiązania 

problemu złej synchronizacji komunikacji publicznej na terenie powiatu otwockiego.

Uzasadnienie

Dostaję wiele próśb od mieszkańców korzystających z komunikacji publicznej 

na terenie powiatu otwockiego o pochylenie się nad tematem synchronizacji między 

różnymi liniami i środkami komunikacji publicznej. Chodzi o to, że wiele linii 

należałoby zsynchronizować w taki sposób, żeby czas na przesiadkę był dobrze 

przemyślany. Przykład - autobus jadący z Wiązowny do Józefowa w dużej mierze 

dowozi ludzi do stacji kolejowej. Warto byłoby tak ustalić godzinę przyjazdu, żeby 

pasażer nie czekał na pociąg więcej niż 20 minut. Kolejna rzecz to sprawa dojazdów 

uczniów szkól średnich do Otwocka z terenu całego powiatu. Należałoby dostosować 

godziny dojazdów i odjazdów przede wszystkim pod kontem rozpoczęcia i zkończenia 

godzin lekcyjnych. I LO i Technikum Nukleoniczne są praktycznie w jednym miejscu, 

dojeżdża tam kilkuset uczniów. I nie mówię tu o dokładaniu kursów, ale o zmianach 

minutowych, bo np. odjazd autobusu jest 2 minuty po dzwonku, a mógłby być 5 minut 

później i uczniowie spokojnie by zdążyli.

W prawdzie nie wszystkie te środki komunikacji podlegają powiatowi, 

ale powiat jako członek Związku Powiatowo-Gminnego mógłby wyjść z inicjatywą 

powołania komisji, czy zespołu, który byłby koordynatorem przekazywania informacji 



w tej sprawie. Gdyby do rozwiązania problemu usiedli przedstawiciele wszystkich 

zainteresowanych stron i radni zbierający informacje od mieszkańców, to zapewne 

okazałoby się, że w większości przypadków dałoby się tę kwestię rozwiązać. Dobrze 

byłoby przyjrzeć się przynajmniej autobusom dowożącym uczniów jeszcze przed 

początkiem roku szkolnego.
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